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Аннотация. В статье рассмотрены причины возникновения провалов и перерывов электроснабжения. Опи-

сано воздействие перерывов электроснабжения на питаемую нагрузку, участвующую в технологических процес-

сах промышленных предприятий. Рассмотрена методика борьбы с перерывами электроснабжения и минимиза-

ции их воздействия. Также описана методика оценки целесообразности внедрения системы перед ее внедрением. 

Описан пример реализации методики на предприятии химической отрасли. 
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Abstract. The article discusses the causes of failures and interruptions in power supply. The impact of power supply 

interruptions on the supplied load involved in the technological processes of industrial enterprises is described. The technique of 

dealing with interruptions in power supply and minimizing their impact is considered. Also described is a methodology for assessing 

the feasibility of introducing a system before its implementation. An example of the implementation of the methodology at an 

enterprise in the chemical industry is described. 
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